
Besluitenlijst Commissievergadering Samenleving en Bestuur
Datum 10-02-2022
Locatie Meeters/IBN, Hockeyweg 5 in Uden
Voorzitter K. Francken
Griffier N.A.J. Segers
Aanwezigen Deelnemers

- Dhr. Akdeniz (Jong Maashorst)
- Dhr. Bethlehem (Forum voor Democratie)
- Dhr. Van den Bosch (CDA)
- Dhr. Floor (GroenLinks)
- Mw. Van Gils (PRO)
- Mw. De Groot (CDA)
- Mw. Van Hal (Jong Maashorst)
- Mw. Van Hattem (Forum voor Democratie)
- Mw. Henst (Maashorst Vooruit)
- Dhr. Janssen (Voor de Dorpen)
- Dhr. Jozephs (Jong Maashorst)
- Dhr. Keizer (UdenPlusLanderd)
- Mw. Klijs (Gewoon Uden)
- Dhr. Maathuis (Voor de Dorpen)
- Dhr. Pingen (UdenPlusLanderd)
- Dhr. Poels (CDA)
- Mw. Röben (GroenLinks)
- Dhr. Rüpp (VVD)
- Dhr. Sijmens (Voor de Dorpen)
- Dhr. Snoeks (SP)
- Dhr. Smits (VVD)
- Mw. Thenu (Maashorst Vooruit)
- Mw. Troost (Jong Maashorst)
- Dhr. Visschers (PRO)
- Mw. Vissers (SP)

College
- Wethouder  Van den Broek
- Wethouder Van Heeswijk
- Burgemeester Rüpp 
- Wethouder Sour

Ambtelijke ondersteuning
- Dhr. Van Vessem
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1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de allereerste vergadering van de Commissie Samenleving 
& Bestuur van de gemeente Maashorst en heet de aanwezigen en kijkers thuis 
van harte welkom.

De voorzitter deelt mee dat er een bericht van verhindering is ontvangen van 
mevrouw Slegers.

2 Vaststelling agenda
De voorzitter stelt voor om agendapunt 6f vóór agendapunt 6a te behandelen. 
De commissie stemt in met het voorstel en stelt de gewijzigde agenda vast.

3 Spreekrecht niet geagendeerde onderwerpen
Er zijn geen insprekers.

4 Rondvraag
Dhr. Keizer (UdenPlusLanderd) heeft vragen gesteld over IKC West. Wethouder 
Van Heeswijk beantwoordt de vragen.

GroenLinks heeft vragen gesteld over ziekenhuis Bernhoven. Portefeuillehouder 
Rüpp beantwoordt de vragen en geeft aan dat de beantwoording van de 
schriftelijke vragen dinsdag op de agenda van de collegevergadering staan en 
daarna richting raad komt.

Dhr. Keizer (UdenPlusLanderd) heeft vragen gesteld over de jeugdzorg. 
Wethouder Sour beantwoordt de vragen en zegt toe dat er binnenkort een 
regionale informatienota volgt met een actuele stand van zaken. Daarnaast 
wijst zij op een regionale informatieavond die na de 
gemeenteraadsverkiezingen gepland staat.

5 Beeldvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken
Dhr. Bethlehem (Forum voor Democratie) stelt vragen over twee ingekomen 
stukken betreffende handhaving van de geldende coronamaatregelen. 
Burgemeester Rüpp beantwoordt de vragen.

6 Oordeelsvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken

6.f Raadsvoorstel Kadernota 2023 Werkvoorzieningsschap Noordoost-Brabant
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Wethouder Van Heeswijk zegt toe de vragen van dhr. Floor (GroenLinks) over in 
hoeverre de doelstelling van de Participatiewet met de huidige werkwijze wordt 
behaald, schriftelijk te beantwoorden.

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 24 
februari 2022 kan.
 

6.a Raadsvoorstel Kadernota 2023 Veiligheidsregio Brabant-Noord en Stichtingen
N.a.v. een vraag van dhr. Van den Bosch (CDA) zegt de burgemeester toe de 
positie van vrijwilligers mee te nemen in gesprekken met ondernemers.

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 24 
februari 2022 kan.

6.b Raadsvoorstel Kadernota 2023 Brabant Historisch Informatie Centrum
De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 24 
februari 2022 kan.

6.c Raadsvoorstel Kadernota 2023 GGD Hart voor Brabant
Wethouder Sour zegt toe de niet-beantwoorde vragen van GroenLinks 
(waarborgen gezonde leefomgeving na vergunningverlening) en 
UdenPlusLanderd (voorlichting/preventie niet-kwetsbare ouderen) schriftelijk 
te beantwoorden en een dankwoord op te nemen in de zienswijzebrief.

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als bespreekstuk naar de raad van 24 
februari 2022 kan.

6.d Raadsvoorstel Kadernota 2023 Kleinschalig collectief vervoer Brabant-
Noordoost
N.a.v. een verzoek van mw. De Groot (CDA) zegt wethouder Sour toe de raad 
op de hoogte te houden van het reizigersplatform en de raad te informeren 
over eventuele ontwikkelingen als gevolg van de nieuwe Wet 
gemeenschappelijke regelingen.
N.a.v. een verzoek van dhr. Snoeks (SP) zegt wethouder Sour toe de raad 
periodiek te informeren over het aantal rolstoelgebruikers dat niet is 
meegenomen door het collectief vervoersbedrijf. 
N.a.v. een opmerking van mw. Klijs (Gewoon Uden), zegt de portefeuillehouder 
toe Kleinschalig collectief vervoer Brabant-Noordoost te verzoeken om 
afkortingen in ieder geval eenmaal uit te schrijven t.b.v. de leesbaarheid. Mw. 
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Sour neemt dit punt ook intern mee, als het gaat om raadsstukken die door de 
gemeente zelf worden opgesteld.

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als bespreekstuk naar de raad van 24 
februari 2022 kan.

6.e Raadsvoorstel Kadernota 2023 Regionaal Bureau Leerlingzaken Brabant 
Noordoost
N.a.v. vragen van mw. Henst zegt wethouder Sour toe dat er op korte termijn 
een informatienota volgt met de plannen die er tot nu toe liggen, die samen 
met de onderwijsinstellingen zijn gemaakt.
N.a.v. een vraag van dhr. Keizer (UdenPlusLanderd) gaat wethouder Sour, zover 
mogelijk, na wat de invloed van corona is op de cijfers van schoolverlaters en -
verzuim.

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 24 
februari 2022 kan.

7 Mededelingen door de gemeentelijke vertegenwoordigers in 
samenwerkingsverbanden
Er zijn geen mededelingen vanuit het college.

8 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21:18 uur.


